
Styremøte HBF 21.02.2024  

Møte innkalt av: Bjørn Kristiansen 

Type møte: Styremøte 

Møte leder: Bjørn Kristiansen 

Referent: Heidi Nordhaug 

Møtedeltagere: 

Willy Westeng, Hans Petter Aas, Tore Nilsen, Bjørn W Andersen, Bjørn Kristiansen og Heidi 

Nordhaug 

 

 

 

Følgende saker ble behandlet: 

• Økonomi/gjennomgang av regnskap 2023 

• Budsjett 2024 

• Gjennomgang av årsrapport 2023 

• Henvendelse fra RS Ung 

• Status avtale Hamar kommune 
 
Økonomi/gjennomgang av regnskap 2023: 
 
Kasserer gjennomgikk regnskapet for 2023. Regnskapet ble godkjent av styret og signert av 
medlemmene. 
 
Kasserer informerte også om at virksomheten med utleie av bobilplasser er skattepliktig 
  
Det er kommet en søknad fra driver av kroa om ettergivelse av deler av husleie for 2023, dette med 
bakgrunn i at området ble stengt på grunn av flommen i lengre tid. På grunn av dette ble det tap av 
inntekter for driver da mange arrangementer måtte avlyses. Det er betalt inn 75.000,- i husleie, og 
det gjenstår dermed etter avtalen 65.000,- Styret stemte over saken, og ingen stemte imot at 
søknaden skulle innvilges. 
 
 
Budsjett 2024: 
 
Kasserer gjennomgikk budsjettforslaget for 2024. Det ble gjort noen mindre endringer. Endelig 
budsjett som viser et budsjettert resultat før skatt på kr 205.615.-, ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Gjennomgang av utkast til årsrapporten: 
 
Utkast til årsrapport var utsendt til alle styremedlemmer på forhånd. Det ble gjort noen mindre 
rettelser og presiseringer. 
 
Henvendelse fra RS Ung: 
 
Bjørn K har mottatt henvendelse fra RS Ung i forhold til ønske om samarbeid med Hamar Båtforening 
om arrangement/kurs for unge båtførere. Styret stiller seg positive til et samarbeid med RS Ung om 



aktiviteter i vårt havneanlegg. Sekretær svarer opp henvendelsen, og Tore og Bjørn W A stiller som 
kontaktpersoner opp mot RS Ung. 
 
Status avtale Hamar kommune: 
  
Kommunen har kommet med et forslag til avtale vedrørende asfaltplassen og heiserampen, som 
båtforeningen ikke har akseptert. Det skal jobbes videre med kommunen for å se om vi kan få til en 
avtale som begge parter kan bli fornøyde med. 
 
Planlagte dato for neste styremøte: 
 
07.03.24 
 
 
Styret. 


